

**Antrag auf Freigabe der Marke Trevira®**

**Trevira**  
 An Information Features Company

**Antragsteller**

Firma SAHCO GmbH  
 Straße Kreuzburger Str. 17-19  
 PLZ / Ort 90471 Nürnberg  
 Land Deutschland

Trevira GmbH  
 Markenprüfung /  
 Trademark Testing  
 Technikum, Gebäude 515  
 Max-Fischer-Straße 11  
 D-86399 Bobingen

Name / Unterschrift 18.06.2018 / Nicole Schickert

**Marke** Trevira CS  
**Artikelbezeichnung** 2194 Avalon  
**Einsatzgebiet** Möbelstoffe / Sitzbezüge  
**Sonstige Angaben** --  
**Zusammensetzung (TKG)** 100% Trevira CS  
**Flächengewicht (g/qm)** 510

**Angaben zu Garnen****Kette**

**Garnfeinheit** --  
**Trevira Typenbezeichnung** --  
**Garnlieferant** --

**Schuss 1****Schuss 2****Schuss 3**

**Garnfeinheit** --  
**Trevira Typenbezeichnung** --  
**Garnlieferant** --

**Freigabe: 23.04.2018**

(Diese Markenfreigabe ist gültig für einen Zeitraum von 5 Jahren ab Freigabedatum).

Der geprüfte Artikel 2194 Avalon mit der Antragsnummer 180644 erhält die Freigabe für die Marke Trevira CS für den Einsatz im Innenraum.

Der vorliegende Artikel wurde nach DIN 4102 Teil 1, 6.2 geprüft und erfüllt damit auch die Anforderungen der Brandklasse DIN 4102-B1.

Der Artikel wurde nach der französischen Norm NF P 92-503 (Brûleur électrique) geprüft und erfüllt damit auch die Anforderungen der Klasse M1 nach NF P 92-504, 92-505 und 92-507.

Der vorliegende Artikel erfüllt die Anforderungen nach UNI VF 9175, Klasse 1 IM in Kombination mit geeigneten schwerentflammenden Schaumstoffen.

Der vorliegende Artikel erfüllt auch die Anforderungen nach BS 5852: Zündquelle 0 (Zigarette), Zündquelle 1 (Streichholz) und Zündquelle 5 (crib 5) in Kombination mit geeigneten schwerentflammenden Schaumstoffen (mindestens 50 kg/m<sup>3</sup>).

21.06.2018 i.A. B. Van Klamm

**Trevira**

An Inbrevia Ventures Company

**Application for approval of the trademark  
TREVIRA®****Applicant**

Company	SAHCO GmbH
Road	Kreuzburger Str. 17-19
Post Code/City	90471 Nürnberg
Country	Deutschland

Trevira GmbH  
 Markenprüfung /  
 Trademark Testing  
 Technikum, Gebäude 515  
 Max-Fischer-Straße 11  
 D-86399 Bobingen

Name / Signature 18.06.2018 / Nicole Schickert

<b>Trademark</b>	Trevira CS
<b>Article</b>	2194 Avalon
<b>End Use</b>	Upholstery fabrics
<b>Other uses</b>	--
<b>Composition</b>	100% Trevira CS
<b>Fabric weight (g/sm)</b>	510

**Yarn Details****Warp**

<b>Yarn titre/ count</b>	--
<b>Trevira Type</b>	--
<b>Yarn supplier</b>	--

**Weft 1****Weft 2****Weft 3**

<b>Yarn titre/ count</b>	--	--	--
<b>Trevira Type</b>	--	--	--
<b>Yarn supplier</b>	--	--	--

**Approval: 23.04.2018****(This Trademark approval is valid for a period of 5 years from the date of issue).****The tested article 2194 Avalon with application no. 180644 is granted approval for the trademark Trevira CS for interior use.****This article was tested according to DIN 4102 part 1, 6.2 and thus also meets the requirements for fire class DIN 4102-B1.****The article was tested according to the French Standard NF P 92-503 (Brûleur électrique) and thus also meets the requirements for class M1 according to NF P 92-504, 92-505 and 92-507.****Thus meets also the requirements according to the Italian standard UNI VF 9175, class 1 IM in conjunction with suitable combustion modified foams.****Thus meets also the requirements according to British Standard BS 5852: ignition source 0 (cigarette), ignition source 1 (match) and ignition source 5 (crib 5) in conjunction with suitable combustion modified foams (at least 50 kg/m³).**21.06.2018 i. A. B. Van Kamen